



# Meat & Dairy

## German Sentences



Find more language-learning resources on  
[johnjds.co.uk/ablas](http://johnjds.co.uk/ablas)





## English

## German



Cheese and butter are manufactured in large quantities for home consumption.

Käse und Butter werden in großen Mengen für den Eigenverbrauch hergestellt.



Good wine, fruit and olive oil are the most important natural products of the countryside around Trieste.

Guter Wein, Obst und Olivenöl sind die wichtigsten Naturprodukte der Landschaft rund um Triest.



Working as fast as she could, she started a pot of coffee and sliced some ham.

Sie arbeitete so schnell sie konnte, fing eine Kanne Kaffee an und schnitt etwas Schinken in Scheiben.



It is usually made from lean pork, garlic, paprika, red bell peppers, and red chilli pepper flakes.

Es wird normalerweise aus magerem Schweinefleisch, Knoblauch, Paprika, roter Paprika und roten Chiliflocken hergestellt.



There were exotic cheeses, a crusty baguette, hard salami and melon wrapped in prosciutto.

Es gab exotische Käsesorten, ein knuspriges Baguette, harte Salami und Melone, die in Prosciutto eingewickelt waren.



I had cheese and salami on rye from a stall on the edge of the market.

Ich hatte Käse und Salami auf Roggen von einem Stand am Rande des Marktes.



Brady grunted in response and dug into the steak on the plate before him.

Brady grunzte als Antwort und grub sich in das Steak auf dem Teller vor ihm.



He had a prodigious appetite, being able to consume nine pounds of steak at a meal.

Er hatte einen erstaunlichen Appetit und konnte neun Pfund Steak zu einer Mahlzeit konsumieren.